



Styrelsemöte Humlebackens Samfällighetsförening

Tid: 2023-04-04

Plats: Lars-Erik Håkansson, ÖH 22

Närvarande:

Ordförande Lars-Erik Håkansson, ÖH 22

Lars Suther Bryggare, ÖH 26

Catharina Jonsson, ÖH 8

Viktor Jernström, NH 31

Magnus Larsson, NH 17

Eliza Burzynska-Twardox, ÖH 16

Återbud:

Anna Lundstedt, NH 16

Mötesprotokoll

1. *Mötets öppnande och dagordningens godkännande*

Ordförande hälsade styrelseledamöterna välkomna och förklarade mötet öppnat.

2. *Val av sekreterare samt justerare*

Styrelsen utsåg Catharina Jonsson till sekreterare samt Viktor Jernström till justerare.

3. *Föregående protokoll*

Föregående protokoll från mötet 2023-02-14 är justerat och läggs till handlingarna.

4. *Ekonomi*

Viktor berättade att Susanna Käll på Nordkvist Redovisning meddelat att deras redovisningskonsult Sofia Weiberth behöver en fullmakt för att kunna hantera samfällighetens ekonomi samt kontakten med Skatteverket. Vi beslutade att Viktor och Lars-Erik träffar Nordkvist Redovisning, Viktor bokar ett möte inom kort.



Viktor berättade om Skatteverkets nya direktiv för Samfällighetsföreningar gällande hanteringen av moms. Viktor och Lars-Erik diskuterar konsekvenserna av detta vid kommande mötet med Nordkvist Redovisning.

De första fakturorna har inkommit från Dala Elfond vilket innebär att överflyttningen fungerar.

Nordkvist Redovisning har gjort en preliminär resultatrapport vilket bl.a. visar att kostnaden för snöröjning och sandning ökat från 44 000 kr till 70 000 kr. Kostnaden för el följer dock budget. Viktor ansvarar för att samtliga ekonomiska handlingar överlämnas till revisorerna i god tid innan årsmötet.

Viktor meddelade att han avgår som ledamot i styrelsen och avslutar därmed sitt uppdrag som kassör. Styrelsen framförde ett önskemål om en enkel sammanfattning gällande kassörens arbetsuppgifter, årshjul samt en överlämning till den nya kassören.

5. Drift och underhåll

Inför uppdatering av drift- och underhållsplanen är frågan om "indexuppräknig" av sparmålen extra svår med tanke på inflationen. Beslutades att rådfråga Nordkvist Redovisning vid kommande möte. Den nya drift- och underhållsplanen uppdateras av Lars och skickas ut till styrelsen för påseende.

Lars berättade att Dan Persson kontaktat Henningssons El för att åtgärda den belysningsstolpe som ej fungerar på Övre.

Lars berättade att även han slutar som ledamot i styrelsen. Önskvärt att även Lars sammanfattar arbetsuppgifterna i ett enkelt årshjul för att underlätta för den person som tar över.

Städdagen genomförs lördag den 22 april med start kl. 09.00. Vi grillar korv vid 12-tiden. Trivsel och fest-kommittén ansvarar för inköp av grillkorv. Lars skickar ut en kallelse till rundvandring med skötselansvariga, troligtvis måndag den 17 april.

Vi beslutade att köra maskinell sopning i hela området.

6. Frågor till styrelsen

Styrelsen har fått ett mail från Jessica Bryggare, ÖH 26 med ett förslag gällande upprustning av grillplatsen vid Engelska parken. Jessica skriver:

I och med nya klätterställningen och utvecklingen av hinderbanan är det en naturlig samlingsplats för ute lek/aktiviteter vår/sommar/höst. På vintern med pulkabacken.

- Cementröret skulle behöva grävas ut för att det ska fungera bättre att grilla. Jag kan ansvara för det.



- Inköp av nytt grillgaller som går att justera i höjd, kostnad ca 1 300kr
- Inköp av bord och bänkar för att kunna sitta och fika/äta eller ta en paus. Finns många olika modeller men något robustare. Kostnad mellan 2 500-5 000 kr beroende på vad man satsar på.

Vi beslutade att godkänna detta förslag. Lars ansvarar för inköp av grillgaller samt bord och bänkar.

7. Kommande aktiviteter

- Städ dag 22 april, kl. 09.00, korvgrillning kl. 12.00
- Årsmöte 14 maj, kl. 16.00
- Loppis, 14 maj, kl. 10.00-15.00 (Anmälan till Trivsel och fest-kommittén, Lars-Erik informerar i kommande nyhetsbrev).
- Kräftfest, 2 september

8. Nyinflyttade i området

Inga nyinflyttade i området.

9. Övriga frågor

Lars berättade att han ska boka in ett möte med Dan Persson för översyn av våra gemensamma el-anläggningar. Vid behov anlitas fackman.

Lars-Erik har fått en offert från Roine Lind, Falu Energi & Vatten gällande utbyte av motorvärmare på Övre. Styrelsen önskar att det bildas en arbetsgrupp under ledning av David Furugren. Lars-Erik kontaktar David för att driva frågan vidare.

Vid årsmötet lyfte Rolf Reineby NH18, frågan om Samfälligheten i samband med takbyte på garagen även bör se över en investering gällande solceller. Årsmötet beslutade att ge styrelsen i uppdrag att utse en arbetsgrupp. Marika Reineby NH18, är sammankallande i denna arbetsgrupp.

Vi diskuterade därefter kommande årsmöte och konstaterade att ingen motion har inkommit. Årsmötet genomförs som tidigare i Engelska parken. Lars-Erik och Catharina träffas för att se över de underlag som senast den 30 april ska finnas tillgängliga på hemsidan. Kallelse till årsmötet skickas och delas ut för att säkerställa att informationen når varje hushåll.



Catharina berättade avslutningsvis att hon lämnat in tre pärmar till Dalarnas Folkrörelsearkiv innehållande protokoll och årsmöteshandlingar. Catharina förser Janne med en förteckning över allt material som finns inlämnat till Folkrörelsearkivet. Janne lägger ut förteckningen på hemsidan.

10. Kommande möten

Årsmöte 14 maj

11. Avslutning

Ordförande avslutade styrelsemötet och tackade för visat intresse.

Vid protokollet:

Catharina Jonsson

Ordförande:

Lars-Erik Håkansson

Justerås:

Viktor Jernström